
We blijven actief! Nieuwsgierig naar 
onze standpunten?
Het is onze taak om tijdens de vergaderingen van de gemeenteraad onze en ùw stem 
te laten horen. We stellen regelmatig vragen en leggen de coalitie het vuur aan de 
schenen. We geven ook regelmatig mee wat onze inwoners belangrijk vinden. 

Wilt u meer weten? Volg ons op facebook en neem een kijkje op onze website. Daar 
leest u meer over onze interventies.

Beste inwoner

Dankzij uw stem is de N-VA de grootste 
partij in onze gemeente. Daarom is het 
onze plicht om onafgelaten de vinger 
aan de pols te houden bij alles wat in 
Oud-Heverlee gebeurt. 

De huidige meerderheid heeft momen-
teel twee derde van de legislatuur 
achter de rug en dus nog twee jaar voor 
de boeg. Het is tijd voor een evaluatie. 
We kijken met argusogen naar de stand 
van zaken.

Onze plannen inzake sociale woon-
projecten, onderhoud van en aandacht 
voor de site Zoet Water, subsidies voor 
verenigingen, aandacht voor cultuur … 
werden verdergezet. We hebben onze 
stempel gedrukt. Maar wat de meerder-
heid doet met de mobiliteitsplannen, de 
voorwaarden bij omgevingsaanvragen 
(bouwvergunningen) … dat zijn niet 
onze programmapunten. De N-VA gaat 
voor een landelijke, eco-realistische 
gemeente waarin het goed is om wonen, 
wandelen of rijden voor iedereen.

We willen naar u luisteren. Elke eerste 
zondagnamiddag van de maanden 
maart tot juni vindt u ons in een 
dorpskern. Kom kennismaken met onze 
bestuursleden en met onze mandataris-
sen voor de volgende verkiezingen. U 
kan met ons praten, vragen stellen, 
suggesties doen én genieten van een 
heerlijke warme pannenkoek en een 
drankje.

Laat ons er samen 
voor gaan. 2024 
lonkt!

Maggy Steeno
Voorzitter

Onze dorpen worden steden: coalitie kiest voor verstedelijking (p. 2) Fusie of overname Letterberg: coalitie zet iedereen voor 
voldongen feiten (p. 3 en 4)

FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Evolutie Vlaamse begroting

Onze activiteiten in 2023: 
noteer ze alvast in uw agenda

Welke verdichting krijgt onze gemeente?
Provincieraadslid Tine Eerlingen geeft een woordje uitleg
29 januari om 11 uur 
Kerk Blanden
In samenwerking met N-VA Bierbeek
Nadien klinken we samen op het nieuwe jaar.

MAART
APRIL
MEI
JUN

N-VA Oud-Heverlee komt naar u toe! 
#WijLuisteren
Van 14 tot 15 uur kan u terecht op onderstaande locaties 
voor een gesprek met onze bestuursleden en voor een 
drankje en een pannenkoek (Mark Binon met Marks 
pannenkoeken):
• 5 maart in het OC Blanden, Bierbeekstraat
• 2 april in het O.C. Sint-Joris Weert, muzieklokaal
• 7 mei in de parochiezaal Oud-Heverlee
• 4 juni in de parochiezaal Haasrode

9JULI

Vlaamse feestdag
We vieren de Vlaamse feestdag met ontbijtmanden 
op 9 juli. Meer info volgt later dit jaar.

25 NOV

Quiz
Op zaterdag 25 november sluiten we het jaar af met een 
quiz in het OC Blanden om 20 uur.

Sociale Huisvestingsmaatschappij wordt Woonmaatschappij
Betaalbaar wonen is een recht. De sociale huisvesting hee�  in onze gemeente een hele tijd stil gestaan. We hebben geen idee 
waarom. Maar het is in elk geval niet positief voor ons imago. Pas tijdens de vorige legislatuur, toen wij deel uitmaakten van 
de meerderheid, werd het licht opnieuw op groen gezet. Want iedereen hee�  recht op menswaardig wonen!

Er werden vijf projecten goedgekeurd en opgestart. De bouw daarvan wordt 
tijdens de huidige bestuursperiode voltooid. Het gaat over de Ophemstraat, de 
Dassenstraat, de Herpendaalstraat, de Neerveldstraat en de Ijzerenwegstraat.

Minister Matthias Diependaele (N-VA) ijvert voor meer armslag om de lokale 
woonnoden aan te pakken. Want betaalbaar wonen is een teken van solidari-
teit. Hij doet dat door het systeem te vereenvoudigen en maar één woonorga-
nisatie voor onze gemeente aan te wijzen. Zo kan er actief ingespeeld worden 
op de lokale woonnoden.

In het boek ‘Betaalbaar wonen in Leuven’ van Luc Vanheerentals lezen we dat 
onze schepen belooft om tijdens deze legislatuur 34 tot 40 bijkomende sociale 
woningen te bouwen. Daarvoor heeft hij dus nog slechts twee jaar de tijd. Hij 
zal een tandje moeten bijsteken!

Doet u mee?
    Wilt u meewerken aan een leefbare gemeente?

   Wilt u onze bestuursploeg versterken?

   Heeft u zin om mee een activiteit te organiseren?

   Is een tekst schrijven iets voor u?

   Steunt u ons liever door achter de schermen mee te werken?

   Wilt u lid worden van N-VA Oud-Heverlee?

   Mogen we in uw tuin of op uw perceel een bord plaatsen?

   Of mogen we langskomen voor een goed gesprek?

Als u op één (of meer) van de vragen ‘ja’ antwoordt, neem dan contact op 
via oud-heverlee@n-va.be U bent van harte welkom bij onze afdeling!

Welkom!

We tellen af naar de 
verkiezingen van 2024 
Een echte democratie toont respect voor de grootste partij. 

Als we bij de verkiezingen van 2024, net zoals in 2018, opnieuw 
grootste partij zijn, ligt de bal volledig in ons kamp. 

We kijken hoopvol uit en rekenen op u! 29 JAN

oud-heverlee@n-va.be

Oud-Heverlee
N-VA Oud-Heverleewww.n-va.be/oud-heverleeoud-heverlee@n-va.be
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Masterplan Haasrode: 
overbodige uitgaven 
voor een studiebureau
De huidige coalitie wil de dorpskern van Haasrode sterk 
verdichten en stelde een studiebureau aan om alles uit te 
tekenen. Volgens de N-VA zijn dat overbodige kosten.

Volgens het studiebureau is achter de kerk van Haasrode plaats 
voor 42 wooneenheden (huizen en appartementen). Van waar 
komt die plotse verandering van mening? Waarom wordt de aan-
passing van de dorpskern van Haasrode geschrapt? 

We lezen in het meerjarenplan dat de zware verdichting achter de 
kerk wordt uitgesteld. Met het oog op een leefbaar dorp hopen we 
dat dit zware project afgevoerd wordt en men meer respect toont 
voor onze gemeente door het een landelijke invulling te geven.

Masterplan site Zoet Water: 
N-VA onthoudt zich
Krijgen we een mooi aaneengesloten geheel en dus een 
mooie onthaalpoort voor ons bos? De gemeenteraad zette 
het licht op groen voor de aankoop van de camping Zoet 
Water en de woning aan de parking van Oud-Heverlee 
Leuven. De N-VA onthield zich bij de stemming.

De site Zoet Water krijgt al onze aandacht. Toch hebben we 
ons bij de stemming onthouden omdat de overeengekomen 
prijs te hoog is voor een zonevreemde woning, waarvan de 
bewoner woonrecht heeft en dus mag blijven wonen. De 
gemeente kan bijgevolg niet vrij beschikken over het gebied 
en over de aanhorigheden. Verder verbindt de gemeente 
zich tot een bodemsanering, want er zijn ondergrondse 
stookolietanks. Wij gaan liever niet over één nacht ijs.

Fusie of overname Letterberg: coalitie zet iedereen voor 
voldongen feiten
Op dinsdagnamiddag 11 oktober kregen de leerkrachten van gemeenteschool Letterberg op een personeelsvergadering te horen 
dat hun school zal fusioneren met het Heilig Hart Oud-Heverlee (HHOH). Het zou gaan over een fusie of een overname door 
een Leuvense scholengroep van het private katholieke net. In de vooravond werden de ouders van de leerlingen geïnformeerd 
via het online leerplatform van de school. Daarna verscheen in het Nieuwsblad een persbericht met een interview met schepen 
Katrien Timmermans. De fusie/overname was dus al een uitgemaakte zaak. En dat nog vóór die beslissing voorgelegd werd op 
de gemeenteraad van 25 oktober. Participatie is in Oud-Heverlee ver zoek!

Plotse aankondiging

Op dinsdagnamiddag 11 oktober kregen de leerkrachten van 
gemeenteschool Letterberg op een personeelsvergadering te 
horen dat hun school zal fusioneren met het Heilig Hart Oud-
Heverlee (HHOH). Het zou gaan over een fusie of een overname 
door een Leuvense scholengroep van het private katholieke net. 
In de vooravond werden de ouders van de leerlingen geïn-
formeerd via het online leerplatform van de school. Daarna 
verscheen in het Nieuwsblad een persbericht met een interview 
met schepen Katrien Timmermans. De fusie/overname was dus 
al een uitgemaakte zaak. En dat nog vóór die beslissing voor-
gelegd werd op de gemeenteraad van 25 oktober. Participatie is 
in Oud-Heverlee ver zoek!

Geen inspraak

Wij – als oppositie – kregen heel veel reacties op dat nieuws. 
Dat illustreert dat het een zwaar dossier is dat alle voorberei-
ding en aandacht verdient. Dit dossier illustreert het gebrek aan 
inspraak in belangrijke dossiers. En inspraak is nochtans een 
stokpaardje van Groen! 

Eenzijdige beslissing

Zoals het dossier nu is onderbouwd, kan de meerderheid ons 
niet overtuigen van het feit dat een fusie of overname nodig is 
voor De Letterberg. Laat staan een overname door de Leuvense 
scholengroep achter het HHOH. De keuze voor een overname 
enerzijds en de keuze voor het HHOH anderzijds, werden echter 
al door het schepencollege gemaakt. Zonder enige inspraak van 
de betrokken partijen. Dat werd bevestigd door de meerderheid 
op de gemeenteraad. Daardoor staan ouders en leerkrachten 
voor een voldongen feit.

Er was geen inspraak en er was geen keuze tussen verschillende 
mogelijkheden. Het enige wat er gevraagd wordt is om akkoord 
te gaan met één enkele waarheid, die van de meerderheid. Als er 
al een overname moet komen, vragen we meer tijd voor leer-
krachten en ouders om dat project op een kwalitatieve manier 
uit te werken. We volgen daarin het advies van de ouderraad 
van De Letterberg, die van mening is dat volgend schooljaar een 
veel te strakke deadline is.

Geen uitstel mogelijk?

N-VA Oud-Heverlee heeft daarom op de gemeenteraad van 25 
oktober de meerderheid gevraagd om de overname van De 
Letterberg door het HHOH uit te stellen. Die zei dat de fusie zou 
het pedagogisch project ten goede zou komen. Maar het is ons 
niet helemaal duidelijk wat dat precies inhoudt. De meerderheid 
legde ons voorstel naast zich neer en gaat verder met de over-
name van de school.

Veel vragen en weinig overtuigende antwoorden

Gemeenteraadslid Bram Holemans stelde tijdens de gemeente-
raad onder meer de volgende vragen en kreeg antwoorden die 
ons niet konden overtuigen.

Vraag
Hoe lang is men al met de fusie bezig, en waarom wordt er nu 
pas gecommuniceerd?

Reactie 
Katrien Timmermans (schepen van Onderwijs, cd&v) vond 
het jammer dat vragen pas op de gemeenteraad naar boven zijn 
gekomen, terwijl de zaak besproken geweest is in de commissie 
Mens, enkele weken eerder.

Standpunt N-VA
Het klopt inderdaad dat het eerder besproken werd. Toch heeft 
de meerderheid ervoor gekozen om toen niet te communiceren. 
Het is niet de taak van de oppositie om informatie te vergaren 
in een commissie, en daarna door te spelen naar de betrokken 
partijen. Dat er pas op de gemeenteraad vragen werden gesteld, 
is het resultaat van de gekozen communicatiestrategie van de 
meerderheid. Bovendien gaat het over vragen die aan ons gesteld 
werden na de bekendmaking op 11 oktober, dus na de commis-
sie Mens.

Onze dorpen worden steden: 
bestuur kiest voor verstedelijking

We hadden het er al over in ons huis-aan-huis blad van december 2020 en we hebben ervoor gewaarschuwd. Onze dorpen 
worden steden. Is de stap naar verstedelijking gezet? Hoe houden we dat nog tegen?

WAT BETEKENT LANDELIJK EN GROEN LANDELIJK 

KARAKTER VOOR DE HUIDIGE COALITIE?

De huidige meerderheidscoalitie gaf volgende indeling als 
advies aan de provincie:

    hoogdynamische dorpskern: Sint-Joris Weert, Oud-
Heverlee, Haasrode

    laagdynamische dorpskern: Blanden
    buiten de kern: Vaalbeek

WAT BETEKENT DAT?

Hoogdynamisch wil zeggen dat men inzet op verdichting 
met inbreiding en appartementen. 

Daar mag dus veel worden bijgebouwd. Laagdynamisch wil 
zeggen: met een landelijk karakter.

De planning van de meerderheid tegen 2030:
    210 extra wooneenheden in Oud-Heverlee
    95 extra wooneenheden in Sint-Joris Weert
    190 extra wooneenheden in Haasrode
    35 extra wooneenheden in Blanden
    geen extra wooneenheden in Vaalbeek

Dat advies werd overgemaakt aan de provincie. De meer-
derheid kiest dus resoluut voor 
een sterke verstedelijking.

Provincieraadsraadslid Tine Eerlingen legt op 
29 januari om 11 uur in de Kerk in Blanden uit 
wat dat betekent voor onze gemeente en onze 
dorpen. U bent van harte welkom.

Fietssuggestiestroken 
met omgekeerd effect: 
situatie wordt onveilig
Het resultaat? Onze fi etsers rijden op een wegdek in 
bijzonder slechte staat. Dat kan en moet beter!

Vraag 
Wat is de financiële impact van het tekort aan leerlingen?

Reactie
Kris Debruyne (schepen van Financiën, cd&v) weerlegde ons 
vermoeden dat de overname gemotiveerd zou zijn door finan-
ciële belangen.

Standpunt N-VA
Wij vonden nergens een evaluatie van de financiële impact van 
het gebrek aan leerlingen in De Letterberg. Daarom blijven we 
vermoeden dat de overname wél gemotiveerd werd door finan-
ciële motieven. Als dat niet het geval zou zijn, waarom is het 
dan zo moeilijk om ons daarvan de bewijzen te tonen?

Vraag
Werd een fusie/overname met/door andere scholen waarvan 
het pedagogisch project meer aansluit met de Letterberg onder-
zocht en wat zijn de resultaten daarvan?

Reactie
Bart Clerckx (burgemeester, cd&v) zou het geen overname 
noemen, maar eerder een integratie van beide scholen. Het 
pedagogische project moet nog uitgewerkt worden en zal de 
sterke punten van basisschool De Letterberg maximaal integre-
ren.

Standpunt N-VA
De meerderheid ‘vergeet’ te vermelden dat er in de intentiever-
klaring letterlijk staat dat “De uitbouw van het nieuwe onder-
wijsproject gebeurt in de geest van de opdrachtverklaring van 
het Katholiek Onderwijs en de zusters Annuntiaten Heverlee”. 
Die pedagogische visie staat mijlenver van het huidig pedago-
gische project van De Letterberg. We zijn dus niet overtuigd 
dat er veel van de eigenheid van De Letterberg zal overblijven 
in de nieuwe, ééngemaakte school. Het vak zedenleer zou 
uitdoven. Wat met ouders die zich niet kunnen vinden in het 
pedagogisch project van HHOH? Moeten zij de auto in om hun 

kinderen naar een gemeenteschool in onze andere deelgemeen-
ten te brengen? Dat staat dan weer haaks op het mobiliteitsplan 
van de meerderheid.

Reactie
Ook Katrien Timmermans verdedigde de overname door te 
stellen dat er grote concurrentie is tussen de twee scholen en 
dat die onhoudbaar is en moet worden weggewerkt.

Standpunt N-VA
De N-VA ziet niet in waarom concurrentie tussen beide 
scholen een probleem zou zijn. Het is immers geen zaak van de 
gemeente dat een privéschool haar capaciteit overschrijdt. Het 
beperkte leerlingenaantal in de gemeenteschool is wel een zaak 
van de gemeente, maar de schepen kan ons niet overtuigen 
waarom dat een probleem zou zijn. Kleinere klassen hebben 
ook voordelen. Het wegwerken van de zogenoemde concurrentie 
gaat echter wel ten koste van de keuzevrijheid voor ouders tus-
sen openbaar en vrij onderwijs. Maar dat lijkt voor de 
coalitie van ondergeschikt belang.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat er-
mee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden 
staan om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in 
eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

      Het volledige verslag van Brams tussenkomt kan u lezen op onze website oud-heverlee.n-va.be

www.n-va.be/oud-heverleeoud-heverlee@n-va.be
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